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REPUBLIKA HRVATSKA  
GRAD ZAGREB 
Osnovna škola Petra Zrinskog 
Zagreb, Krajiška 9 
Tel. 01/390-8520 
Fax. 01/390-8531 

e-mail: ospz@os-pzrinskog-zg.skole.hr 
URL:    http://www.os-pzrinskog-zg.skole.hr/ 

 
KLASA: 003-08/20-02/01 
URBROJ: 251-132-20-1 
Zagreb,  30.4.2020. 
                                                                                                                             ČLANU VIJEĆA RODITELJA 
                                                                                                                                      
                                                                                                        ___________________________________ 
 

 

                                                       POZIV 

 

                 Pozivam Vas na 3. sjednicu Vijeća roditelja u školskoj godini 2019./20., koja će se 

održati u četvrtak,  4.5.2020. godine u 17:00 sati putem Zoom aplikacije. 

 

          

               DNEVNI RED:      

               1. Organizacija nastave u nižim razredima (od 1 do 4 razreda) od 11. svibnja 2020. g.                    

               2. Razno. 

                

                                                                              S  poštovanjem, 

 

 

                                                                          M.P. 

 

                         

                                                        

  

Predsjednik Vijeća roditelja 

Danijel Knežević 
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Krajiška 9 

10 000 Zagreb 

KLASA: 003-08/20-02/01 
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Zagreb, 30.4.2020. 

 

 

 

 

Zapisnik sa 3. sjednice Vijeća roditelja OŠ Petra Zrinskog održane na daljinu 4.5.2020. 

 

Nazočni: 25 članova VR-a 

Online sjednica Vijeća roditelja održana je putem aplikacije Zoom i započela je u 17.00 sati. 

Ravnateljica Mirjana Jermol od članova je zatražila suglasnost za zvučno snimanje sjednice, a 

nakon što su joj sudionici dali suglasnost, pedagoginja Helena Gašljević, domaćin sastanka na 

aplikaciji Zoom, obavijestila je sve sudionike da se sjednica snima od trenutka kada je to 

izrekla.  

Tema je sjednice organizacija nastave u nižim razredima (od 1 do 4 razreda) od 11. svibnja 

2020. godine. 

Predsjednik Vijeća roditelja g. Knežević otvorio je sjednicu te pozdravio sve prisutne članove 

te predstavio dnevni red.  

Gdin Knežević nakon toga je riječ prepustio ravnateljici Jermol, koja je upoznala roditelje s 

prvom točkom dnevnog reda, a to je polazak u školu djece u razrednoj nastavi od 11. svibnja 

2020. u Osnovnu školu Ivana Cankara (odluka Gradskog ureda za obrazovanje). Kao što je 

napisano i na službenoj web-stranici škole, učenici OŠ Petra Zrinskog zbog stradanja naše 

škole u potresu (22. Ožujka 2020.), od 11. svibnja 2020. pohađat će OŠ Ivana Cankara, 

Cankareva 10. Ravnateljica je izvijestila članove VR-a da prijevoz za učenike razredne nastave 

neće biti osiguran. Ravnateljica je nakon toga prezentirala „Preporuke za organizaciju rada u 
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razrednoj nastavi i upute za vrednovanje i ocjenjivanje u mješovitom modelu nastave“ koje je 

objavilo Ministarstvo znanosti, obrazovanja i sporta, kao i „Upute za sprječavanje i suzbijanje 

epidemije Covid-19 za ustanove ranoga i predškolskoga odgoja i obrazovanja te 

osnovnoškolske ustanove u kojima je osigurana mogućnost zbrinjavanja djece rane i 

predškolske dobi te učenika koji pohađaju razrednu nastavu“, a koje je objavio Hrvatski zavod 

za javno zdravstvo. Nadalje, ravnateljica je obavijestila članove VR-a o tome da će održati 

sastanak s ravnateljem OŠ Ivana Cankara, gdinom Borisom Počučom, na kojemu će zajednički 

dogovoriti sve vezano uz organizaciju nastave od 11. svibnja 2020. u OŠ Ivana Cankara jer će 

učenici obiju škola biti u istoj zgradi. Ravnateljica će o svim dogovorima i zaključcima 

obavijestiti učitelje i učiteljice, a oni će obavijestiti roditelje. Ravnateljica Jermol nakon toga 

je nastavila s prezentiranjem gorenavedenih uputa i preporuka nadležnih institucija.  

Nakon ravnateljičina izlaganja prešlo se na pitanja roditelja:  

Gđa Matijević postavila je pitanje u vezi s organizacijom nastave u školi, odnosno hoće li 

učenici u školi pratiti Školu na trećem? Ravnateljica pojašnjava da će učiteljica u razredu raditi 

s učenicima, a poslije s učenicima koji prate nastavu iz svojega doma.  

Pedagoginja je pročitala pitanje koje je postavio gdin Jokić (1. a) u chatu te on pita na koji će 

se način raditi prioriteti u slučaju prekomjernoga broja djece. Ravnateljica odgovara da će se 

raditi prema uputi nadležnih institucija i to preraspodjelom učitelja po grupama (maksimalno 

10 osoba u grupi). 

Gdin Petrovečki (3. b) postavio je upit u vezi s početkom nastave, odnosno u kojem će terminu 

učenici ulaziti u školu. Također, postavio je pitanje i postoji li mogućnost da učenici 

privremeno budu smješteni u drugim školama (riječ je o onima koji su privremeno zbog potresa 

preselili na druge adrese, a koji nisu upisno područje OŠ Petra Zrinskog. Ravnateljica je 

odgovorila da „gostovanje“ učenika zakonski nije predviđeno kao mogućnost, već isključivo 

upis u drugu osnovnu školu. Što se tiče ulaska u školu, ravnateljica će raspored dogovoriti s 

ravnateljem OŠ Ivana Cankara te će obavijestiti učitelje koji će potom obavijestiti roditelje.  

Gđa Kos (1. d) postavila je pitanje o tome na koji će način neodlučni roditelji ispuniti anketu. 

Ravnateljica je zamolila da roditelji što realnije procijene svoje potrebe jer se jedna skupina ne 

može mijenjati 14 dana. Sljedeće se pitanje ticalo nastave na daljinu, odnosno na koji će se 

način ona odrađivati? Ravnateljica je odgovorila da će se odvijati kao i dosad.  
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G. Ivšinović (8. d) pita postoji li mogućnost da se ravnatelji svih škola ujedine i upozore 

nadležne institucije na teškoće oko povratka učenika u škole. Ravnateljica odgovara da je po 

tom pitanju komunikacija s nadležnim institucijama nažalost otežana. U svakom slučaju, u 

uputama piše da će se nakon 14 dana provjeriti situacija i onda očekujemo eventualne 

promjene.  

G. Šikanjić poziva sve roditelje na odgovorno ponašanje te da postupe u skladu s dosadašnjim 

preporukama i da ostankom doma štite svoje zdravlje i zdravlje svojih najbližih.  

Sljedeće pitanje postavlja g. Knežević temeljem upita brojnih roditelja vezano uz obnovu škole. 

Ravnateljica obavještava da su radovi u školi počeli. Kronološki govori o tijeku radova od 

početka pa do danas (pregled statičara, građevinara, arhitekata,…), a i kako će teći obnova 

škole u buduće (ono što je dosad poznato- radovi u skladu s odredbama Europske unije). 

Također, predviđeno je da će radovi trajati do 1. rujna 2021.  

S obzirom da se trenutno iznose stvari iz škole, roditelji koji žele će moći preuzeti dječje stvari 

prema rasporedu koji će dobiti od svojih učitelja (krajem tjedna).  

G. Brebrić (predstavnica Vijeća roditelja u Školskom odboru) i ravnateljica Jermol 

pojašnjavaju inicijativu gđe Brebrić prema Vijeću roditelja, a koja je predstavljena još prije 

nekoliko mjeseci na Radiu Sljeme. Projekt je uključivao galerije u školi, kutke za učenike, 

dnevni boravak, kutak za slobodno vrijeme i slično. G. Knežević je zahvalio gđi Brebrić na 

velikom angažmanu i trudu.  

Kada je riječ o organizaciji rada od jeseni, još uvijek nisu poznati detalji i način na koji će 

nastava biti organizirana u školi, kao niti gdje će se nastava odvijati. Ravnateljica ističe da je 

prioritet da se očuvaju programi produženih boravaka.  

Gdin Ibrahimpašić (4. a) postavio je pitanje roditelja iz svojega razreda o online-interakciji 

(nepoznato između koga), međutim pitanje je veoma nejasno, stoga se na njega nije moglo 

odgovoriti. Sljedeće pitanje bilo je vezano uz prijevoz učenika, tj. Konkretno zašto za učenike 

naše škole nije organiziran prijevoz u OŠ Ivana Cankara. Ravnateljica odgovara da je Gradski 

ured organizirao prijevoz samo za učenike koji putuju na udaljenije lokacije.  

Gdin Petrovečki (3. c) upozorio je na problem prijevoza učenika koji zbog potresa više ne žive 

na svojoj adresi. Naime, gdin Petrovečki smatra kako bi najjednostavnije rješenje bilo kad bi 

se učenicima u takvoj situaciji izišlo ususret te im se omogućilo da u tom periodu pohađaju 
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školu koja im je prema trenutačnom mjestu boravka najbliža. Ravnateljica je odgovorila da to 

zakonom nije predviđeno. 

Sljedeće pitanje bilo je u vezi s upisima u prvi razred osnovne škole. Pedagoginja Gašljević 

odgovarila je da se čekaju upute jer su sve aktivnosti vezane uz upis odgođene do početka 

svibnja. Sve provjerene i konkretne informacije odmah će po saznanju biti objavljene na 

wmrežnoj stranici naše škole. 

Sljedeće pitanje odnosilo se na organizaciju nastave na više lokacija. Međutim, odgovor je opet 

bio da se ništa ne zna te da je za to nadležan Gradski ured. 

Gđa Žarković (3. d) postavila je pitanje u vezi s tim hoće li sljedeće godine biti organiziran 

produženi boravak za učenike četvrtih razreda. Ravnateljica je ponovo naglasila da joj je 

prioritet zadržati sve postojeće razrede produženoga boravaka.  

Gđa Ivšinović apelirala je na ravnateljicu da pokuša potaknuti učitelje na održavanje 

videokontakata s učenicima koji će nastavu pratiti od kuće.  

Bilo je riječi i o potresu i koronavirusu. Roditelje je zanimalo kako će teći projekt obnove škole 

nakon potresa u Zagrebu od 22. ožujka 2020. Ravnateljica je objasnila da će škola ići u 

temeljitu obnovu te da je predviđeni rok završetka radova 1. rujna 2021. godine. 

Svi se predstavnici roditelja u VR-u slažu da bi ravnateljica trebala postaviti konkretna pitanja 

u vezi sa sljedećom školskom godinom i izmještenosti učenika u druge škole  resornoj 

ministrici i Grdskom uredu za obrazovanje u njezinu budućem obraćanju. Ravnateljica Jermol 

pojašnjava da sastanci s ministricom MZOS-a nisu koncipirana na način da se mogu postavljati 

pitanja. Sama ravnateljica ima pripremljena pitanja koja će postaviti kad za to bude prilike.  

Sastanak je završio u 19.00 sati. 

 

Zapisnik sastavile: 

Helena Gašljević i Ermina Ramadanović 

Predsjednik Vijeća roditelja: 

Danijel Knežević 


